
 

 
 
PREGUNTA DE AER SOBRE O CARGADOIRO DE RANDE 

 
 

PLENO 29 NOVEMBRO 2018. ACTA 13/2018 

 

“Visto o presunto informe da Autoridade Portuaria de Vigo respecto do estado 
do cargadoiro de Rande. Tendo en conta o tempo pasado dende a solicitude 
de incorporación como BIC, e da incorporación de dito cargadoiro como 
“ELEMENTO PATRIMONIAL”, sen que por parte do Concello de Redondela 
nin da Xunta se procedera a unha avaliación de dita infraestrutura. 
Considerando a importancia de dito elemento do patrimonio industrial dentro 
dun TODO que conformaría un contorno para a compresión da historia do 
noso concello, PREGUNTAMOS: 
 
Ten pensado solicitar o Sr. Alcalde a intervención da Consellería de 
Facenda, e concretamente da Secretaría Xeral Técnica e do Patrimonio, 
para que valore de xeito independente a situación actual do cargadoiro 
e as posibilidades de restauración segundo o importante papel que 
xoga nunha comprensión global do contorno de Rande como núcleo de 
valor histórico-patrimonial?” 
 

O ALCALDE di que a actitude de Autoridade Portuaria vai en contra dos 
intereses que estamos defendendo dende o Concello. Vamos facer unha 
proposta a outras administracións e non só ós Sres. de autoridade 
portuaria para que aquilo non se transforme nunha zona industrial. Hai 
iniciado un expediente de contratación para facer un estudo do que 
queremos que se entenda nesas administracións. 


